



Date: 10 January 2019
Ref.: CLGO/19/01/001

التاريخ: 10 يناير 2019
المرجع: سي ال جي أو 001/01/19/

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal
Executive Vice President, Chief Operations Officer
Dubai Financial Market
P.O. Box 9700
Dubai – U.A.E.

السيد / حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي، رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
ص.ب. 9700
دبي، ا.ع.م.

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد....

Subject: News published in the Media on 8 January 2019

الموضوع : الأخبار المنشورة في وسائل الإعلام بتاريخ 8 يناير 2019

With reference to the above subject and the news published in the media regarding the bank's intention to take stakes in the funds offered as security against its debt to Abraaj, we confirm that we are not in a position to comment on the media reports as they were not issued by the bank. As of now, we have not agreed to any structural change with our exposure.

بالإشارة إلى الموضوع اعلاه وإلى ما تم نشره في وسائل الإعلام فيما يتعلق بسعي بنك دبي التجاري للحصول على حصص في الضمانات المقدمة مقابل تسهيلات شركة ابراج، فإن البنك يؤكد انه ليس في صدد التعليق على التقارير الإخبارية الغير صادرة عن إدارة البنك، وانه لم يتم الاتفاق على اي تغيير جوهري.

The bank's activity continues and we remain focused on maximising our recoveries including adopting effective strategies for managing assets that are secured to CBD.

ان البنك يعمل جاهدا على استرداد قيمة القرض الممنوح لشركة ابراج وعلى الإدارة الفاعلة للضمانات المقدمة مقابل القرض.

At present, there is no material change to our exposure or structure of the exposure that required external market disclosure.

في الوقت الراهن لا يوجد اي تغيير جوهري في حدود التعرض أو في الترتيبات الائتمانية الممنوحة للشركة المذكورة اعلاه بشكل يستوجب معه الإفصاح.

Yours sincerely,

Dr. Souhayel Tayeb
Company Secretary

د.سهيل التائب
سكرتير مجلس الإدارة

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام ،،،

